
 

 
 

Klubber innen forbundet 

Styret 

Leder i ponniavdelingen 

 

 

Referat fra styremøte på Sørlandets Travpark 15/9-10 

 

Til stede: Gustav Larsen, Erik Tønnesland, Elin Gumpen, Trygve Holtebekk, Olav Inge Beisland, 

Thorbjørn Skår og John Arne Degnes. 

 

Sak 09/10 Høstkonferanse 

Dato blir lørdag 16. oktober. Generalsekretær Ivar Egeberg i DNT vil komme for å fortelle om 

organisasjonsstruktur-prosjektet. Det var ønske om å holde konferansen utenfor travparken. Gustav 

innhenter pristilbud fra Scandic Lindesnes, John Arne fra Color Line. 

 

Sak 10/10 Unghestprosjekt 

Prosjektet videreføres for 2009-årgangen. Styrets oppfatning er at det første året var mer vellykket 

enn det andre. For neste år kom det forslag om å spørre Willy Salvesen og Arild Topland om å delta 

i planlegging og gjennomføring. Gustav spør. 

 

Sak 11/10 Registreringsskjemaer for treningsanlegg 

Styret gikk gjennom de innsendte rapportene fra travlagene, og innstiller til DNT om å heve 

banekategorien for Arendal (til 8), Eiken (til 7), Grimstad (til 12), Gyland (til 7), Kristiansand (til 

12), Lista (til 9), Mandal (til 4), Risør og Tvedestrand (til 5), Setesdal (til 7) og Åmli (til 5). 

 

Sak 12/10 Lokalkjøringsfinale 

Det er tidligere vedtatt å kjøre finale for lokalkjøringer på Sørlandets Travpark, etter forslag fra 

Grimstad og omegn. Dato settes til søndag 24. oktober. Planlegging skjer på eget møte senere. 

 

Sak 13/10 Saker vedr. forbundsledermøte 

Gustav skal på forbundsledermøte 19/9, og orienterte om aktuelle saker. Temaet vil være 

organisasjonsstruktur, som også blir tatt opp på vår egen samt DNTs høstkonferanse. 

 

Sak 14/10 Eventuelt 

Det kom spørsmål om det noen gang er behandlet forslag om pengestøtte til trenerne som holder til 

utenfor banen. Saken har vært behandlet av styret i Sørlandets Travpark AS, med negativt svar 

begrunnet med økonomi. 

 

 

 

 

John Arne Degnes 

Forbundssekretær/referent 


